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Protokoll fr̊an D-Chips styrelsemöte S02 18:e februari 2022

Närvaro: Klara Tjernström Ordförande

Klara Wiklundh Vice Ordförande

Nora Olofsson Sekreterare

Elin Andersson Ekonomiansvarig

Eira Blaho Mildton Näringslivsansvarig

Bianca Widstam Eventansvarig

Frida Sundfeldt Informationsansvarig

§1 OFMÖ Ordförande Klara Tjernström förklarade mötet öppnat kloc-

kan 12.17.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Föredragningslistan Mötet beslöt att godkänna föredragningslistan.

§5 Föreg̊aende

mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna föreg̊aende mötesprotokoll.

§6 Meddelanden Ekonomiansvarig Elin Andersson och ordförande Klara

Tjernström meddelar att de varit p̊a banken och att D-Chips

organisationsnummer har tagits hand om, och kommer av-

slutas.

§7 Beslutsuppföljning Ingen beslutsuppföljning.

§8 Näringsliv Näringslivsansvarig Eira Blaho Mildton meddelar att Sch-

neider ej svarat ännu. Netcompany vill ha ett utbildande

evenemang den 31 mars och undrar vad vi vill att de tar upp

för fr̊agor. Diskussion fördes gällande fr̊agan. Mötet beslöt

att eventet ska ta upp hur det är att vara kvinna p̊a ett it-

företag som Netcompany, samt deep-divea i ett projekt de

hanterar just nu.
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§9 Verksamhetsplan 2022 Mötet beslöt att godkänna verksamhetsplanen med vissa

justeringar av budgeten.

§10 Accesser Accesser har g̊att bra.

§11 Hoodies och monter Informationsansvarig Frida Sundfeldt presenterar förslag p̊a

hoodies och ny monter. Diskussion fördes om vi ska beställa

hoodies tillsammans med d-sektionen, som ska beställa

hoodies den 25/2, d̊a detta drar ner p̊a kostnaderna. Mötet

beslöt att försöka beställa hoodies tillsammans med d-

sektionen, och därmed f̊a klart designen fram tills dess.

§12 Event Eventansvarig Bianca Widstam berättar om D-chips plan för

v̊arterminens evenemang. Tre studiekvällar ska h̊allas veckor-

na framöver. Mötet beslöt att publicera ett evenemang p̊a

facebook eftersom detta n̊ar ut till fler medlemmar. Vida-

re berättar eventansvarig Bianca Widstam om D-Chips plan

att h̊alla ett p̊askbord för alumner och D-chips medlemmar

den 8e April. Diskussion fördes gällande servering av buffé

samt att vi behöver ta hjälp av sexmästeriet och funktionärer

hos D-Chip. P̊a internationella kvinnodagen vill vi samarbe-

ta med Freja och Elektra, d̊a vi exempelvis kan h̊alla i en

Workshop med m̊alning och fika, med tema ”inspirerande

kvinnor och icke-binära för oss”. Vi planerar värva fler funk-

tionärer till D-Chip genom att st̊a i iDét nästa vecka samt

h̊alla i en pubrunda för funktionärerna.

§13 OFMA Ordförande Klara Tjernström förklarade mötet avslutat

klockan 13.00.

Mötessekreterare Justerat

Nora Olofsson Klara Tjernström
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Sekreterare Ordförande
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